水晶绮梦・限时品鉴 SPARKLE & SIP

皇家奶茶马天尼 168 Royal Milk-Tea-Ni

酒杯 Glassware | Rohan Flute

一甲科菲麦芽威士忌 | 曼奇诺甜美思酒 | 奶茶 | 奶油 Nikka Coffey Malt whisky | Mancino Rosso Amaranto Vermouth | Milk Tea | Cream

Baccarat Rohan香槟杯,原为闪耀的金色气泡而生,此刻重塑 威士忌的华丽舞台。深V杯身如同钻石镜框,映照出烈酒与奶茶的共舞, 威士忌的烟熏张力与奶茶的丝滑在杯中交织,奶油沿杯壁漩涡纹饰 轻盈流转。轻抿一口,仿佛徘徊于澳门老街巷,与西方文化不期而遇。

Baccarat's Rohan flute, crafted for champagne's golden bubbles, now elevates a whisky masterpiece that is balanced with the velvety flavors of milk tea and vanilla. In the golden age of Macau's tea houses, Portuguese traders and Cantonese merchants mingled over steaming cups of milk tea. This cocktail captures the nostalgic heritage in Baccarat's crystalline perfection.

Baccarat

LONG BAR

长 廊 酒 哩



马赛娜交响曲 168 Masséna Symphony

酒杯 Glassware | Masséna Glass

麦卡伦12年雪莉桶威士忌 | 意大利樱桃酒 | 三旬大红袍西柚茶酒 | 咖啡 The Macallan Sherry Oak 12 Years Old Patafia Possi | Sapvus Grapofruit and

The Macallan Sherry Oak 12 Years Old | Ratafia Rossi | Sanxun Grapefruit and Oolong Tea Wine | Coffee

在马赛娜水晶杯的永恒优雅中,这款鸡尾酒演绎陈年烈酒的和谐乐章,麦卡伦12年雪莉桶的醇厚,邂逅意大利果香利口酒的轻盈和葡萄茶酒的丹宁诗意交织。宽大的杯腹,让每一缕香气都如管弦乐般恢弘回荡,而杯缘的光滑弧线,恰似终章时温柔的休止符。每一口,都是层次丰饶的味觉协奏,深邃中见平衡,复杂中显从容。

In Baccarat's Masséna glass, a vessel of timeless elegance that celebrates contrast with its deep beveled cuts, this cocktail conducts a harmony of aged spirits. Macallan 12's sherry richness meets Italian Ratafia's fruity grace and the tannic poetry of tea wine. Each sip unfolds like a musical movement deep, complex, and perfectly balanced.

东方之冠 168 Tiara of the Orient

酒杯 Glassware | Everyday Tiara Tumblers

三得利六金酒 | 金巴利 | 蜂蜜姜 | 血橙 Roku Gin | Campari | Honey Ginger | Blood Orange

盛载于"Everyday Tiara"系列的水晶平底杯中,宛如皇冠上的 宝石般闪耀。融合日本六金酒的清冽与意大利金巴利的馥郁, 佐以蜂蜜姜糖浆与血橙。水晶杯身环绕棱面切割,折射出澳门 霓虹般璀璨光芒,每一口都是东西方风味的加冕礼。

Baccarat's "Everyday Tiara" glass captures the sparkle of a royal jewel, just like this elegant concoction, where Japan's Roku Gin meets Italian Campari, crowned with honey-ginger syrup and blood orange. A modern Eastmeets-West masterpiece, as dazzling as Macau's skyline.

酒精浓度达1.2%以上。过量饮酒危害健康。禁止向未满十八岁人士销售或提供酒精饮料。 ABV 1.2% or above. Excessive drinking of alcoholic beverages is harmful to health. The sale or supply of alcoholic beverages to anyone under the age of 18 is northitied

所有价格以澳门元计算并附加10%服务费。 All prices are in MOP and subject to a 10% service charge.